

*Draws the attention* of the petitioners to the said General Assembly resolution 1608 (XV).

1171st meeting,  
13 July 1961.

**2132 (XXVII). Petition from the Nonni Group Council (T/PET.4/204)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined*, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from the Nonni Group Council concerning the Cameroons under United Kingdom administration,<sup>31</sup>

*Noting* the statement of the Administering Authority that the matter raised in the petition was now the responsibility of the local authorities,

*Draws the attention* of the petitioner to the said statement of the Administering Authority.

1171st meeting,  
13 July 1961.

**IV. Trust Territory of the Pacific Islands**

**2133 (XXVII). Petition from Mr. Benjamin Mersai (T/PET.10/32)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined*, in consultation with the United States of America as the Administering Authority concerned, the petition from Mr. Benjamin Mersai concerning the Trust Territory of the Pacific Islands,<sup>32</sup>

*Draws the attention* of the petitioner to the statements of the Special Representative of the Administering Authority and in particular to the fact that the administration would be willing to entertain a further request for consideration of Mr. Sadao Azuma's case if the petitioner had any additional information to furnish.

1175th meeting,  
19 July 1961.

<sup>31</sup> See T/PET.4/204, T/L.1019.

<sup>32</sup> See T/PET.10/32, T/L.1028.

*Appelle l'attention* des pétitionnaires sur ladite résolution 1608 (XV) de l'Assemblée générale.

1171ème séance,  
13 juillet 1961.

**2132 (XXVII). Pétition du Conseil du groupement nonni (T/PET.4/204)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné*, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition du Conseil du groupement nonni concernant le Cameroun sous administration du Royaume-Uni<sup>31</sup>,

*Prenant note* de la déclaration de l'Autorité administrative selon laquelle la question soulevée dans la pétition est maintenant du ressort des autorités locales,

*Appelle l'attention* du pétitionnaire sur ladite déclaration de l'Autorité administrative.

1171ème séance,  
13 juillet 1961.

**IV. Territoire sous tutelle des Iles du Pacifique**

**2133 (XXVII). Pétition de M. Benjamin Mersai (T/PET.10/32)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné*, en consultation avec les Etats-Unis d'Amérique, Autorité administrative intéressée, la pétition de M. Benjamin Mersai concernant le Territoire sous tutelle des Iles du Pacifique<sup>32</sup>,

*Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les déclarations du Représentant spécial de l'Autorité administrative et en particulier celle selon laquelle l'administration serait disposée à réexaminer le cas de M. Sadao Azuma si le pétitionnaire avait des renseignements nouveaux à fournir.

1175ème séance,  
19 juillet 1961.

<sup>31</sup> Voir T/PET.4/204, T/L.1019.

<sup>32</sup> Voir T/PET.10/32, T/L.1028.